
Schriftelijke vragen Miljoenentekort OGVO Venlo

Beste griffie,

Bijgevoegd vindt u de volgende artikel 44 vragen ten aanzien van het aangekondigde miljoenentekort
van de OGVO Venlo, ter beantwoording door de verantwoordelijk wethouder.

Scholieren mogen nooit de dupe worden van een wankel en onzeker schoolbestuur Wij roepen het
college van onze gemeente dan ook op om zich op welke manier dan ook actief te mengen in de 
ontwikkelingen rond de OGVO om de continuïteit en de kwaliteit van het voortgezet onderwijs in 
onze gemeente te garanderen. Indien noodzakelijk en mogelijk geacht zelfs door de 
onderwijsinspectie in te schakelen. 

Daarnaast roepen wij de gemeenteraad als geheel op om op de zo kortst als redelijk mogelijke 
termijn de ontwikkelingen binnen de OGVO te bespreken, bij voorkeur in een commissie- of 
raadsvergadering.

Met vriendelijke groet,
Marc Vervuurt


